

# Referat af bestyrelsesmøde i Ørkild Haveforening d. 14.1.2025

Til stede: Niels, Victoria, Jytte, Gitte og Roland.

Ikke til stede: Brice og Vibeke.

Bestyrelsen er beslutningsdygtig jf. forretningsordenen.

Ordstyrer: Victoria                      Referent: Roland

Næste møder: 21.01.2024 kl.16.30

Godkendelse og underskrivelse af referat fra sidste møde.

**1- Nyt fra Kolonihaveforbund:** Imidlertid nedlukning af vurderingssystemet.

**2- Nyt fra Sydfyns Kolonihavekreds:** Intet.

**3 - Nyt fra Bestyrelsen:**

**3.1.** - Vi har siden sidste bestyrelsesmøde modtaget **41** mails og alle mails er besvaret eller videresendt.

**3.2. - Daglig drift;**

- Der er indkøbt 2 nye låse til bommene. Desværre kan det allerede konstateres at låsen på Mellemgangen er væk. Vi har før oplevet at låse er dukket op efter noget tid, så ifald nogen kører rundt med den, skal den returneres omgående.

- Der bliver bestilt special grus til fylde af huller i stierne.

**3.3.** - Jf. vores svar til Afd 8 ang. affaldsproblem, har bestyrelsen besøg af repræsentanter fra afdelingens bestyrelse.

Ørkild Bestyrelsen udtrykte forståelse af repræsentanternes frustration vedr. deres oplevelse af at medlemmer fra Ørkild som dumper affald oppe hos dem. Men som også meddelt i svarbrev, er der ikke meget vi som bestyrelse kan gøre ved problemet. Vi opfordrede repræsentanterne / beboerne til at politianmelde de personer som de iagttager dumpe affald. Derudover aftalte vi at gentage forbuddet overfor vores medlemmer, på henholdsvis Facebook og Hjemmeside.

**3.4.** - Bestyrelsen har besøg af medlem vedr. afgørelse i skelkonflikt. Bestyrelsen har sammen med medlemmet gennemgået de af medlemmet indsendte materialer. Bestyrelsen fastholder den tidligere beslutning om skel. Samtidig konkluderes det at aftaler med naboer altid bør indgås skriftligt og med en underskrift fra bestyrelsen.

**3.5.** - Bestyrelsen har besøg af Festudvalget vedr. budget. Bestyrelsen har sammen med udvalget gennemgået 8 punkter, som udvalget ønsker. De fleste af punkterne kræver godkendelse fra generalforsamlingen, hvorfor udvalget foreslås at formulere dem som forslag til denne. **Forslag til generalforsamlingen skal være bestyrelsen i hænde seneste d. 15.2.25 jf. vedtægter.**

**3.6.** - Vedr. Badevogns økonomi og struktur. Bestyrelsen er fortsat usikker på brugerens indstilling og forslag til dette. Vi indkalder til møde om dette.

**3.7.** - Vedr. klage over sti belægning. Bestyrelsen har behandlet klage vedr. et medlems oplevelse af ler gennemtræk på sti. Et flertal i bestyrelsen henviser medlemmet til at hente 'sti grus' på p-pladsen.

**3.8.** - **HF Ørkilds ordinære generalforsamling bliver d. 30.3.25 kl. 10.00**

**3.9.** - Vedr. låger mod Hjortøvænget. 2 bestyrelses medlemmer tjekker inden næste b-m op på om de berørte have lever op til generalforsamlingens beslutning.

**3.10.** - Vedr. Rotte-sag. Da et medlem ikke har efterkommet myndighedernes pålæg om rottesikring, har bestyrelsen sendt en påtale. Derudover har bestyrelsen bedt en lokal håndværker om at udføre de af myndighederne krævede foranstaltninger. Dette på medlemmets egen regning.

#### **4 - Nyt fra Udvalgene:**

**Vurderingsudvalget:** 3 haver mangler pt vurdering, udvalget indkaldes snarest.

**Byggeudvalget:** 1 tegning fra Prærien godkendt.

1 tegning fra Mellemgangen returneres med ønske om flere detaljer.

**5 - Nyt fra Økonomi:** Der foretages venteliste opdatering fredag. Der er fortsat et solidt overskud i budgettet.

#### **6 - Gennemgang og uddelegering af opgaver på Arbejdslisten**

**7 - Evt.** Det foreslås at indkalde alle udvalg d. første lørdag i sæsonen.

**Husk at du som medlem har mulighed for at deltage med et punkt på bestyrelsesmøderne. Dette er forudsat aftale 7 dage forinden.**